
                                                                                  Κέρκυρα 20/01/2016
        
                                                                                 Προς
                                                Τον Πρόεδρο του Περιφερειακού Συμβουλίου Ι.Ν

Παρακαλώ στα θέματα της ημερήσιας διάταξης της συνεδρίασης 30.01.2016 να 
εγγραφεί ως θέμα η εξέλιξη του έργου της « Γαρίτσας »        

Εισήγηση

Παρά τις διαβεβαιώσεις που πήραμε στη προηγούμενη συζήτηση του θέματος  της 
«Γαρίτσας» στο Περιφερειακό Συμβούλιο. ότι τα υπάρχοντα προβλήματα  που 
εμπόδιζαν την πρόοδο των εργασιών, όπως οι σχέσεις με τον ανάδοχο του έργου
μετά την ειδική πρόσκληση διακοπής των εργασιών που σας απέστειλε, 
καταλογίζοντας αποκλειστική υπαιτιότητα στην Π.Ι.Ν – Περιφερειακή Ενότητα 
Κέρκυρας- Δ/νση Τεχνικών έργων, δυστυχώς εξακολουθεί να υπάρχει πλήρης 
στασιμότητα.
Η Κερκυραϊκή κοινή γνώμη παρατηρεί με μεγάλη ανησυχία την συνεχιζόμενη 
απαξίωση του ιστορικού αυτού μνημείου, που έχει αφεθεί απροστάτευτο στις 
εκάστοτε δυσμενείς καιρικές συνθήκες, με συνέπεια ο απαιτούμενος προϋπολογισμός 
για την προστασία του και την αναστήλωση του συνεχώς να αυξάνεται, όπως και ο 
χρονικός ορίζοντας αποπεράτωσης των απαιτουμένων εργασιών. 
Παρακαλώ στην σχετική συζήτηση του θέματος να ενημερωθούμε για τις υπάρχουσες 
προοπτικές εκτέλεσης του έργου, θέτοντας στην διάθεση του Περιφερειακού 
Συμβουλίου τα υπάρχοντα σχετικά έγγραφα στοιχεία. 

               Με εκτίμηση

          Αλέκος     Δεσύλλας
    Κίνηση Επτανησίων Πολιτών


